
 
 

Velika noč 2021 
 
 
Na ta lep pomladni praznik, Velika noč, sem člane povabila k sodelovanju. Po elektronski pošti ali po telefonih naj 
bi mi poslali kakšno misel, fotografije velikonočnih dobrot …  
 
Kar nekaj se vas je odzvalo. Hvala vam! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Naša dolgoletna članica Ančka – Anica Černic, ki bi se zelo rada udeleževala naših pohodov, a ji 
zdravstvene težave tega ne dovolijo, se vsak praznik spomni na nas z voščili na razglednici. 
 
 
 
 
 
                                                                      Mirjam Silič: Aranžma je moj,  
                                                                                                                                                   jajčka pobarvana tradicionalno                             
                                                                              s čebulo. Krožnik je okrasila 
                                                                     Sonja na poseben način.                                 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sonja Scozzai je za krašenje pirhov            
uporabila svojo tehniko slikanja.              
 
                                                                         
 
 
                                                                         »Leto dni čakali smo mi,  
                                                                         da za Veliko noč voščimo si. 
                                                                         A kot da se nič spremenilo ni, 
                                                                         virus nas še zmeraj mori. 
                                                                         A ne izgubimo upanja, 
                                                                         spet bodo lepši časi prišli« 
 
 
 
 
 

Nada in Zdravko Cernatič sta uporabila vsak svoj talent. 
 
 
 



Klaudi in Ladka malo drugače:  Z najinih domov vam pošiljava te gizdave cvetlice in želiva, da bi se ob prazniku 
lepo imeli, uživali v sedanjosti kolikor se le da ter da sanjarite o bodočih poteh po naravi tako kakor midva. 
Triglavci, pogrešava vas in želiva skorajšnjega srečanja 
 
 

 

 

 

                      

Kaktus in razgled v Novi Gorici                          Potonike in razgled na Sela 

 

 

 

 

 

                                Cvet regrata                                                Cvet hruške  

 

 

                                                          
Majda  
Kompara                                                                                                                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

 

  

 

 

 

 

 

 

                        

 

   Cvetka Melink                              Mirjam - Velikonočnice                                                Mirjam                                                             

 



 

                                                                                                                                    

 

 

 

 

   Marta Bajt                                                                                                     Zdenka Rijavec 

 

 

 

                                                                                                                            

                                                                                                                                    

 

                                                                                                                                                         

                                                                                                                                                                                                   
Damjana Bensa                                                                                     Mirjam                                                                                                                                                                                         

Čeprav je aprilsko vreme, sva z vnukom že slišala kukavico, Takoj sva pogledala po žepih, če imava 
kakšen evro- pa nič, Običaj pravi, da si tisto leto bolj bogat!  
Ta Velika noč je drugačna saj je žegnanje  potekalo kar preko TV. Pri naju je bilo živahno, saj za kosilo 
povabiva  vsako leto obe najini družini na kosilo. Na mizi ne sme manjkati goveja juha, gobova  juha,  
tenstan krompir, tenstano zelje, šunka v testu, pohano je obvezno, na koncu še hren. Ko so trebuščki 
polni dodamo še sladico-potica, potratne rezine, breskvice in kavico. Po treh urah sedenja je šel vsak v 
svoj kotiček. Drugi dan pa sva šla hodit na Kobilco, da sva naredila nekaj dobrega tudi za telo.  
Torkov dan, pa zimski in pozeba!                                               
                                                                                         Majda Šuligoj in  Marjan Mrak 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pozdravljena - Nisem nič poslala zato, ker do praznikov - običajev nimam ravno pravega odnosa. 
Všeč mi je, da smo prosti, da ni treba v službo in pa sladke zadeve, ki se pečejo v teh časih. To je po 
navadi potica, ki pa mi jo v tem času ponudijo prijatelji. Jaz si za svojo dušo spečem potico večinoma 
vsak mesec-no, saj se mi tudi pozna. Jajc ne barvam. Odkar so otroci zrasli, mi je to prizanešeno. 
Mogoče, če bo treba, da bom morala kdaj k vnukom. Glede praznikov-posebej Velike noči in Božiča pa 
mislim, da so postali potrošniški, ker redko kdo sploh ve, kaj naj bi predstavljali, oziroma se v hitenju po 
trgovinah to čisto pozabi. Kdor pa nosi v sebi pravo vero, no, ta pa že ve kako in kaj. Pa mislim, da je 
teh čedalje manj. Možno pa, da nas je tale korona malo streznila. Jaz sem daleč od prave vere in ni 
nekega interesa iz moje strani. Pa še nobene ročne spretnosti nimam, da bi se s tem izkazala. Tako da 
letos nisem glede velike noči naredila prav nič, razen, da sem pojedla podarjene potice. Tako da pri 
meni nič novega - še zmeraj sem lepo izpopolnjena. 
Je pa vsekakor lepo, da obstaja razlog, da se vsa žlahta dobi skupaj in se imajo fajn. Če se imajo zaradi 
tega bolj radi in je manj kreganja, pa je to sploh super. 
Jaz bi bila zelo vesela, da bi lahko svoje otroke skupaj zbrala. No v tem času bi bil to zame 
velik praznik. 
 

Lepo pozdravljam vaju in vse pohodnike                                                     Stanka Tomšič 
 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Pripis: Ne čudite se tej obliki, saj je Velika noč in pomlad se prebuja.             /Mirjam/                              


